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Studietakt = 35%
Nivå och djup = Avancerad   

Värderingsresultat

Värderingsperiod: 2022-01-09   -   2022-01-30 
Antal svar 4
Studentantal 34
Svarsfrekvens 11 % 

Obligatoriska standardfrågor

1.   Mitt helhetsintryck av kursen är:

 
Antal svar: 4 
Medel: 2,8 
Median: 2 

1: 0
2: 2
3: 1
4: 1
5: 0
Har ingen uppfattning: 0

2.   Jag anser att kursens innehåll hade en tydlig koppling till kursens lärandemål.

 
Antal svar: 4 
Medel: 3,7 
Median: 4 

1: 0
2: 1
3: 0
4: 1
5: 1
Har ingen uppfattning: 1

3.   Mina förkunskaper var tillräckliga för att tillgodogöra mig kursen.



 
Antal svar: 4 
Medel: 4,3 
Median: 4 

1: 0
2: 0
3: 0
4: 3
5: 1
Har ingen uppfattning: 0

4.   Jag anser att kursinformationen var lättillgänglig.

 
Antal svar: 4 
Medel: 4,0 
Median: 4 

1: 0
2: 0
3: 1
4: 2
5: 1
Har ingen uppfattning: 0

5.   Kursens lärandemoment (föreläsningar, litteratur, övningar med mera) har stöttat mitt lärande.

 
Antal svar: 4 
Medel: 3,5 
Median: 3 

1: 0
2: 1
3: 1
4: 1
5: 1
Har ingen uppfattning: 0

6.   Jag anser att den sociala lärmiljön har varit inkluderande där olika tankar respekterades.

 
Antal svar: 4 
Medel: 4,5 
Median: 4 

1: 0
2: 0
3: 0
4: 2
5: 2
Har ingen uppfattning: 0



7.   Jag anser att den fysiska lärmiljön (exempelvis lokaler och utrustning) var tillfredställande.

 
Antal svar: 4 
Medel: 4,0 
Median: 4 

1: 0
2: 0
3: 0
4: 2
5: 0
Har ingen uppfattning: 2

8.   Examinationen/-erna gav mig möjlighet att visa vad jag lärt mig under kursen, se lärandemål.

 
Antal svar: 4 
Medel: 4,0 
Median: 4 

1: 0
2: 0
3: 1
4: 1
5: 1
Har ingen uppfattning: 1

9.   Jag anser att kursen har berört hållbar utveckling (miljömässig, social och/eller ekonomisk hållbarhet).

 
Antal svar: 4 
Medel: 4,8 
Median: 5 

1: 0
2: 0
3: 0
4: 1
5: 3
Har ingen uppfattning: 0

10.   Jag anser att kursen har berört ett genus- och jämställdhetsperspektiv i innehåll och praktik (t. ex.
perspektiv på ämnet, kurslitteratur, fördelning av taltid och förekomst av härskartekniker).



 
Antal svar: 4 
Medel: 2,3 
Median: 2 

1: 0
2: 2
3: 1
4: 0
5: 0
Har ingen uppfattning: 1

11.   Jag anser att kursen har berört internationella perspektiv.

 
Antal svar: 4 
Medel: 4,8 
Median: 5 

1: 0
2: 0
3: 0
4: 1
5: 3
Har ingen uppfattning: 0

12.   Jag har i genomsnitt lagt … timmar per vecka på kursen (inklusive schemalagd tid).

 
Antal svar: 4 
Medel: 12,5 
Median: 6-15 

≤5: 0
6-15: 3
16-25: 1
26-35: 0
36-45: 0
≥46: 0
Har ingen uppfattning: 0

13.   Om relevant, vad är ditt helhetsintryck av att hela eller delar av utbildningen genomförts på distans?

 
Antal svar: 4 
Medel: 3,0 
Median: 3 

1: 1
2: 0
3: 1
4: 2
5: 0
Har ingen uppfattning: 0

 



14.   Om relevant, vad fungerade väl i undervisningen på distans? 

15.   Om relevant, vad fungerade mindre väl i undervisningen på distans?

Kursledarens kommentarer
Jag har underskattat vad som krävs för att få studenter att svara på kursutvärderingen. Det är därför så få svarande
att enkätsvaren inte ger någon meningsfull bild av studentgruppens samlade uppfattning om kursen.
Studentkommentaren ger dock en bra summering och komplettering av enkätsvaren.
Det här har varit en väl fungerande kurs som jag tog över för två år sedan och troligen kommer att lämna över till en
annan lärare till kommande år. Om det stämmer att studenterna tycker att kursen skulle kunna vara mer utmanande
så är det en möjlighet för nästa lärare att fördjupa kursen inom någon del av kursens ämnesområde.
Modelleringsdelen, som var ny förra året och utvecklades till i år, har tagit ett steg framåt då flera studenter (inte alla)
tyckte att det var meningsfullt. Det behövs dock vidareutveckling av momentet.
För seminariet om elmarknaden, som utvecklades av en lärare som slutat, testade vi en ny form i år som fungerade
bättre. Den kan behållas, eller så kan man fundera vidare på hur man kan göra något bra interaktivt moment.
Jag tror att upplägget med gästföreläsare som kursen haft i alla år är rätt och bör fortsätta. Nackdelen, att det blir en
varierande nivå och en viss upprepning av baskunskaper, vägs upp av de insikter inom sina specialområden som
gästföreläsarna förmedlar. Det skulle nog vara bra att komplettera föreläsningarna med tydligare läsanvisningar och
instuderingsfrågor.
Det går inte att tolka det låga betyget angående genus- och jämställdshetsperspektiv eftersom ingen student har
lämnat några kommentarer.
Det är förståeligt att det fanns en osäkerhet bland studenterna inför en ny examinationsform (hemtentamen). Som
rättande lärare har jag dock uppfattat att hemtentan gav en mycket bra bild av studenternas kunskaper och att det
går bra att rätta rättvist. Hemtentarättning var dock tidsödande och det är troligen mer effektivt att återgå till en salstenta.

Cecilia Sundberg
Universitetslektor
Docent

Studentrepresentantens kommentarer

Generellt:

Det var ett väldigt lågt antal studenter som svarade på kursvärderingen (4 av 35) vilket är snäppet färre än förra
året. Även om det är svårt att få en korrekt helhetsbedömning på så lågt antal så tycks det ha funnits viss koncensus
över de områden som varit bra och de som har utrymme till förbättring till nästa år. Först kommer här en
sammanfattning av några av de generella kommentarerna och sedan kommer en sammanfattning av de
kommentarer studenterna lämnade rörande: distansundervisningen, gästföreläsningarna, modelleringsdelen,
projektet, seminariet, studiematerialet och tentamen.

De flesta studenterna kände att de hade tillräckligt med förkunskaper för att läsa kursen. Majoriteten ansåg även att
de hade så pass mycket förkunskaper att kursen uppfattades som repetitiv och att det inte bidrog till så mycket mer
utmanande nya kunskaper och färdigheter. Studenterna ansåg däremot att kursen lyckades på ett tillfredställande
sätt ta upp energimarknadsanalys ur ett hållbar utvecklingsperspektiv. Det internationella perspektivet var också
något som togs upp på ett tillfredställande sätt. Studenterna ansåg även nästan helt enhälligt att den sociala
lärmiljön har varit tillfredställande och att den sociala lärmiljön har varit inkluderande där olika tankar respekterades.

Distansundervisning:

Kursen gavs till följd av pandemin till största delen på distans vad gällande föreläsningar och tentamen. Momentet
rörande modellering och seminarium gavs på plats. De flesta studenterna ansåg att det mesta fungerade bra med
distansundervisningen där den största fördelen tycks vara att föreläsningarna spelades in så att studenterna kunde
gå igenom dem i sin egen takt och pausa där det var nödvändigt.



Det som fungerade mindre bra var kommunikationen med lärarna som försvårades med distansundervisningen.
Några av studenterna svarade även att distansundervisning bidragit till att de blivit mindre engagerade i ämnet och
att de saknade interaktionen och diskussionen som endast kan uppstå naturligt när man ses på plats.

Gästföreläsningar:

Generellt var studenterna nöjda med gästföreläsningarna som ansågs vara intressanta. Studenterna uppskattade att
det var kunniga föreläsare och uppskattade att man tar in föreläsare från olika specifika områden. Det som skulle
kunna förbättras är kommunikationen mellan föreläsarna då det blev en del repetition mellan föreläsningarna kring
baskunskaper som exempelvis global uppvärmning.

Modelleringsdelen:

Åsikterna om modelleringsdelen var delade. Vissa studenter ansåg den vara en kul, nyttig och intressant uppgift
medan andra kände att den inte var givande eller sattes i ett sammanhang. Det fanns åsikter om att instruktionerna
var otydliga och att det därför tog lång tid att komma i gång. Det fanns även ett specifikt önskemål om att med hjälp
av tydligare instruktioner rörande GenX göra det möjligt att ladda ner och komma i gång med modellen (GenX)
innan modelleringspasset.

Projekt:

Vad gäller projektet tyckte vissa studenter att det kändes relevant och att det var kul att få fördjupa sig i något ämne
man valt själv. Svårigheter upplevdes däremot att koppla projektet till energimarknadsanalys i stället för att studera
projektet ur ett generellt tekniskt perspektiv. Det tycks även funnits en önskan om en tydligare motivering till vad som
förväntades av projektet vilket då hade kunnat ge större förståelse till hur projektet skulle kunna bidra till större
förståelse för kursen som helhet.

Seminarium:

Seminariet var ett moment som var uppskattat av studenterna och som uppfattades som givande då det gav en ökad
förståelse för elmarknaden i Sverige och hur den är kopplad till andra länder.

Studiematerial:

Det fanns inte några mer konkreta kommentarer kring studiematerialet mer än att mer specifika läsinstruktioner för
de långa rapporter som utgjorde en del av studiematerialet skulle vara givande.

Tentamen:

Upplägget på tentamen var annorlunda för detta år och var mer upplagt som en hemtenta eller ”reflektionstenta” där
man hade tillgång till allt studiematerial. De flesta tycks ha känt att de har haft möjlighet att visa vad de lärt sig under
kursen under tentamen men där tydligare utformade frågor som gjorde det lättare att förstå vad som faktiskt
efterfrågades hade uppskattats.
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